
Z á p i s 

č. 19 
 

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve čtvrtek 13.5.2021 
v 16:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ   

 
Přítomno: 15 
Omluveni:  Jana Hegerová, PhDr. Jarmila Smetanová, Mgr. Magda Kolářová  
Hosté:    
 
1. Zahájení 
2. Přivítání přítomných 
3. Schválení programu jednání 
4. Jmenování ověřovatelů zápisu 
5. Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 21.4.2021 
6. Aktualizace Strategie rozvoje Města Velké Opatovice 
7. Různé 
8. Diskuse 
9. Závěr 
 
Technická poznámka: Hlasování: pro – proti – zdržel se hlasování 

 
Ad 1, 2) Zahájení, přivítání přítomných  

     Schůzi v 16:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Devatenácté jednání 
zastupitelstva města bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za 
přítomnosti 15 členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím 
je zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou pí Jana Hegerová, PhDr. 
Jarmila Smetanová. Zapisovatelkou je určena pí Jitka Látalová, pracovnice MěÚ Velké 
Opatovice 
 
Ad 3) Schválení programu jednání 

     pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 13.5.2021 
     
Usnesení: 19/2021/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 13.5.2021 
Hlasování:  13 – 0 – 0  
   
Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu  

     pí starostka – ověřovatele zápisu jmenuji pí Šárku Zemánkovou, DiS. a p. Jaroslava Bártu    
 
Usnesení: 19/2021/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu pí Šárku 
Zemánkovou, DiS. a p. Jaroslava Bártu                      
Hlasování: 13 – 0 – 0     
 
Ad 5) Schválení Zápis z jednání zastupitelstva města dne 21.4.2021 

     pí starostka – zápis a usnesení č. 18 z jednání MZ dne 21.4.2021 ověřili PhDr. Jarmila 
Smetanová a Ing. Milan Mazura bez připomínek 
 
16:05 hod přišel p. Petr Prosser 
 
 



Usnesení: 19/2021/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 18 z jednání MZ dne 
21.4.2021 bez připomínek 
Hlasování:  14 – 0 – 0   
 
Ad 6) Aktualizace Strategie rozvoje Města Velké Opatovice 

     Pí starostka: MAS Partnerství venkova vyhlásilo Výzvu MAS č. 05/PRV k předkládání 
žádostí o podporu v rámci operace 19.2.1. Program rozvoje kvality života na venkově.  
Vedení města má záměr podat žádost o podporu do fishe č. 9 - Podpora rozvoje kvality života 
na venkově, a to pro svůj investiční záměr Rekonstrukce vnitřního vybavení knihovny ve 
Velkých Opatovicích. Jak víte, město podalo žádost o dotaci na Rekonstrukce vnitřních rozvodů 
v celé budově 1.MŠ z MMR. Pokud budeme se žádostí úspěšní, tak se v celé budově opraví 
vnitřní rozvody.  
Tato nová dotace z MAS by tedy navazovala na rekonstrukci vnitřních rozvodů a mohlo by se 
pokračovat v rekonstrukci vnitřního vybavení knihovny.  Předpokládané celkové náklady by 
měly činit cca 600 tis. Kč, dotace by mohla být ve výši max. 400 tis. Kč.  
Součástí žádosti o dotaci je soulad se strategickým dokumentem města. Jak víte, město 
připravuje novou strategii, ta bude dokončena v červnu. Proto musíme o tento záměr 
aktualizovat stávající strategický dokument.  
 
Usnesení: 19/2021/6: Zastupitelstvo města schvaluje Aktualizaci (dodatek č. 3) Strategie 
rozvoje města Velké Opatovice, tabulku č. 166. 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 7) Různé 

 

7.A OZV č. 1/2021 
    Pí starostka - předkládá se zastupitelstvu ke schválení OZV Č. 1/2021 o nočním klidu, kterou 
se stanovuje doba nočního klidu a její výjimky. Dále se ruší předchozí OZV č. 4/2020. Ve 
výjimkách jsou veřejné akce, kde se doba nočního klidu prodlužuje – nově přidaná položka g) 
v noci z 5. června 2021 na 6. června 2021 z důvodu konání Country festivalu. 
 
Usnesení: 19/2021/7/A: Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 
o nočním klidu 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 

7.B 
     Pí starostka - příští jednání ZM bude ve středu 23.6.2021 v 17:00 hod pravděpodobně 
v zámeckém sále 
 
Ad 8) Diskuse 

HS - vystoupil s návrhem doplnit Strategii města Velké Opatovice o přírodní zajímavosti, které 
se nachází ve Velkých Opatovicích 
 
Pí starostka - poděkovala za návrh 
 
HS -  vystoupil s otázkami ohledně plánovaného investičního záměru JmK „Rekonstrukce 
silnice II/372“ a záměru kácení lip  
 
Zastupitelé byli vyzváni k diskusi na toto téma a sdělili svůj názor na tento investiční záměr vč. 
záměru kácení a nové výsadby stromů. 



 
Pí R - vystoupila s příspěvkem ohledně silnice ve Svárově v intervilánu obce 
 

  
 
Ad 9) Závěr  

     Pí starostka - děkovala za účast a jednání MZ v 16:45 hod ukončila  
 
 
 
 
 
 
 
  Ing. Kateřina Gerbrichová   Jaroslav Bárta  

   starostka       místostarosta     
 
  


